Appendix V

	Rule 5C of the Solicitors' Practice Rules
Approved Forms A1 and A2 (for Consent Scheme)


	"A1"

(for consent scheme) 

WARNING TO PURCHASERS -
PLEASE READ CAREFULLY!

1.  This is NOT A BINDING AGREEMENT FOR YOU to buy the property but is binding on the vendor. But, if you withdraw from the purchase, you will forfeit 5% of the purchase price to the vendor and you will be entitled to be repaid only the remaining part of the deposit after deduction of the forfeited amount. 

2.  Before you sign the formal sale and purchase agreement which you have to sign if you go on with your purchase you should instruct a solicitor to protect your interests and to ensure that your purchase is properly completed. 

3.  You can instruct your own independent solicitor to act for you to conduct the purchase or you can instruct the vendor's solicitor to act for you as well as for the vendor. 

4.  YOU ARE RECOMMENDED TO INSTRUCT YOUR OWN SOLICITOR, who will be able at every stage of your purchase to give you independent advice. 

5.  If you instruct the solicitor for the vendor to act for you as well and if a conflict arises between you and the vendor he will not be able to protect your interests and you will then have to instruct your own solicitor anyway, in which case the total fees you will have to pay may be higher than the fees which you would have had to pay if you had instructed your own solicitor in the first place. 

6.  Please think carefully before deciding whether to instruct your own independent solicitor, or the vendor's solicitor, to protect your interests. You are free to choose whichever option you prefer. 

I/We acknowledge receipt of a copy of this warning and fully understand the contents thereof.

Dated this    day of          
"A2" 

(適用於同意方案)
重要提示
買方請小心閱讀
1.  此合約對你最後完成此宗交易與否並沒有約束力, 但賣方則需要遵守此合約之條文。 若你取消此合約, 賣方有權沒收百份之五之樓價, 而你只可取回其餘部分之定金。 

2.  如你欲繼續此宗交易, 你須要簽署一張正式買賣合約, 在此之前, 應請教律師保障你的權益, 使此交易可妥善完成。 

3.  你可聘用自己選擇的獨立律師來完成此宗交易, 或聘用賣方的律師處理此宗交易。 

4.  此提示建議你聘用自己選擇的律師, 他能在此宗交易每一階段中給你獨立專業意見。 

5.  如你聘用賣方的同一律師來代表你以及如買賣雙方發生利益衝突時, 賣方律師將會不能保障到你的權益, 在此情況下你須另聘律師, 而最後你所須付的全部律師費或會比你從開始便僱用獨立律師為高。 

6.  請你小心考慮是否聘用自己選擇的獨立律師或僱用賣方的同一律師來保障你的權益。 你可自由選擇。 

  我/我們已收到此提示之副本及完全明白此提示之內容。 

  公曆    年      月      日


As at 8.7.2004


